
Ярослав Москаленко:
“У Славутича є те, чого Україна ще тільки вчиться”

Ярослав Миколайович Москаленко - перший заступник голови 
Київської облдержадміністрації (з 2010 р.).

Народився: 28 квітня 1975 р. (с. Лютіж, Вишгородський р-н, 
Київська обл.).

Сімейний стан: одружений; має доньку.
Освіта: 1997 р. - Київський електромеханічний технікум залізнич- 

ного транспорту ім. М. Островського;
2005 р. - Національний університет фізичного виховання і спорту 

України (тренер з футболу, викладач фізичного виховання);
2008 р. - Міжнародний Інститут Менеджменту (МІМ-Київ) (магістр 

бізнес-адміністрування);
2008 р. - теперішній час * Національна академія державного управ

ління при Президентові України.

- Ярославе Миколайовичу, 
ви вже не вперше у Славутичі...

- Це одне з тих міст, яке для 
мене є найкращим, тому я дійсно 
частенько тут буваю.

- А чи є у вас улюблені міс
ця?

- Майже в кожен свій візит я 
відвідую стадіон, тому, напевно, 
саме він і є  моїм найулюбленішим 
місцем у Славутичі.

-  Що, на вашу думку, виріз
няє Славутич з-поміж інших 
міст України?

- У нього є те, чого Україна ще 
тільки вчиться.

- Ви теж досить молода 
людина, але вже досягли знач
них кар'єрних висот. Яка ваша 
формула успіху?

- Щ е із зовсім юних років я 
намагався змінювати життя на 
краще. Не чекати, що хтось при
несе мені все на тарілочці. Обирав 
дуже багато напрямків діяльності. 
Але головне - це те, що, виконую
чи будь-яку роботу, я завжди про
пагую все робити самостійно.

-  Нам стало відомо, що ви 
готуєте Славутичу чималень
кий подарунок...

- Щ е працюючи у Вишгородсь- 
кому районі, я побудував декілька 
спортивних комплексів, які над
звичайно сподобалися Володи
миру Удовиченку. Побачивши їх, 
Володимир Петрович мрійливо 
сказав: "Якби такий комплекс був і 
у нас!" І я тоді подумав, що як буде 
добра нагода -  обов'язково зро
блю Славутичу такий подарунок. А

зараз нагода пречудова -  25-річ- 
ний ювілей міста. Гздаю, що десь  
за три місяці ми побудуємо спор
тивний комплекс, в якому будуть 
працювати секції з тенісу, баскет
болу, волейболу... Можливо, тоді 
ви і мене зробите Почесним гро
мадянином міста і я остаточно 
приєднаюся до  вашої великої 
славутицької родини. (Посміха
ється).

- Ваші побажання Славутичу 
і славутичанам...

- У мене дуже багато побажань 
цьому місту і його жителям. 
Найголовніше, мабуть, — замож
ності і достатку, впевненості і ста
більності людям. Щ об вони відчу
вали себе впевненими у завтраш
ньому дні. Щ об знали, що і через 
5, і через 10, і через 20 років вони 
будуть жити добре. Щ о в їх дітей 
буде прекрасне майбутнє!

Розмову вела 
Анастасія ЯНОВСЬКА, 

фото Вадима ІВКІНА


